
Porvoon kaupunki  

Talousarvio 2024, muutosesitykset kaupunginhallituksen kokouksessa 6.11.2023 

Esittäjä Esitys TAe2024  
sivunu-
mero 

 

Käyttötalous, tekstimuutokset ja henkilöstösuunnitelma  

 
Kevin 
Servin 

Lisätään lauseen jälkeen: Menot kasvavat kaikilla toimialoilla. On, todettava, että 
tämä on pitkällä aikavälillä liian suuri menojen kasvu. Kaupungin johto valmistelee 
ja esittelee säästötoimenpiteet vuosille 2025–2026 toukokuun valtuuston kokouk-
seen 2024 talouden tasapainottamiseksi 

2 Ei kannatettu, raukesi. 

  
Kevin 
Servin 

Lisätään lauseen jälkeen: Kaupunki panostaa jo nykyään lakisääteisiin ja muihin 
vapaaehtoisesti tuotettaviin palveluihin enemmän kuin verrokkikaupungit. Kau-
pungin johto valmistelee ja esittelee säästökohteita etenkin vapaaehtoisten me-
nojen osalta vuosille 2025–2027 toukokuun 2024 valtuuston kokouksessa 

2 Ei kannatettu, raukesi.   

 Muutetaan bullet pointtia suurimmista yksittäisistä investoinneista muotoon: 
”Suurimmat yksittäiset investointikohteet ovat Hinthaaran sivistyskeskus, Huhti-
sen päiväkoti sekä Kokonniemen liikuntakeskus.” 
 

4 Hyväksyttiin yksimielisesti.  

 ”Investointimenot ja lainatarve kasvavat” -osion ensimmäisen kappaleen keskivai-
heilla olevat lauseet ”Kokonniemen liikuntakeskuksen suunnitelmat etenevät pää-
töksentekoon vuonna 2024. Kokonaisuuden on suunniteltu jakautuvan kahteen-
kolmeen erikseen toteutettavaan vaiheeseen, joiden kautta viimeiset investoin-
neista ulottuisivat seuraavan vuosikymmenen alkuun.” muutetaan muotoon ”Ko-
konniemen liikuntakeskuksen suunnitelmat etenevät päätöksentekoon vuonna 
2024. Kokonaisuus on suunniteltu toteutettavaksi vuosikymmenen loppuun men-
nessä.”. 
 

10 Hyväksyttiin yksimielisesti.  

 
Kevin 
Servin 
 

Pidemmällä aikavälillä investointitaso tulee palauttaa noin 100 miljoonaan euron 
tasolle per valtuustokausi Muutetaan teksti: Strategiassa määriteltyä kestävän ta-
louden investointitasoa ei saa ylittää merkittävästi. 

18 Ei kannatettu, raukesi. 

  
Kevin 
Servin 

POISTETAAN KAPPALE: ” ”Asukas- ja palveluviestintää kehitetään julkaisemalla ko-
keiluluontoisesti asukaslehti kaksi kertaa vuoden aikana. Kaksikielinen lehti sisältää 
myös englanninkielisen tiivistelmän. Jokaiseen kotitalouteen jaettava asukas- 

22 Ei kannatettu, raukesi.  



lehti tavoittaa myös ne kaupungin asukkaat, joita ei tavoiteta kaupungin oman 
verkkosivuston, paikallisten medioiden tai sosiaalisen median kautta.” 

 
 

Kaupunkikehityksen toimiala 
 
Määrärahataulukoihin lisätään 50 000 € ”yksityisten teiden avustuksiin” 

 Hyväksyttiin yksimielisesti.  

Kevin 
Servin  

Maapolitiikka: viimeisen kappaleen loppuun lisäys -ainakin Kevätlaaksonniityn 35 
omakotitonttia (jälkeen), “ja Kivitarhan 21  tonttia” 

28  
Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 11 – Servin 2 

 
 
 

Kaupunkikehitysken johto,  
lisätään uusi kappale 
 

”Kaupungille myönnetään vuosittain noin 500 000 € saaristolisä. Lisä käytetään 
saariston peruspalveluiden ylläpitämiseksi. Osa tästä lisästä käytetään rahoitta-
maan kehittämisprojekteja saariston elin- ja vetovoiman kehittämiseen ja toimin-
toihin, jotka parantavat saaristoympäristön olosuhteita kaupungin strategian mu-
kaisesti.  Kunnallista saaristoavustusta voidaan myöntää saariston pysyvän infra-
struktuurin parantamiseen sekä muihin hankkeisiin, jotka edistävät saariston asu-
mista, saavutettavuutta ja kilpailukykyä. Toiminnan, johon avustusta voidaan 
myöntää, täytyy kohdistua Porvoon saaristoalueeseen” 

Toimialojen määrärahat: 

Kaupunkikehityksen toimiala: Varataan 50 000 € kaupunkikehityksen budjetista. 

28 
+ Toi-

mialojen 
määrä-
rahat 

Hyväksyttiin yksimielisesti. 

Kevin 
Servin 

Kaupunkisuunnittelu “Kaavoituksessa ja tontinmyynnissä otetaan huomioon kylä-
rakenneohjelma.” Lisätään perään uusi lause: Rakennetaan Epoon Kivitarhan ase-
makaava-alueelle kunnallistekniikka ja tontit myyntikuntoon.  
 
(perustelu: kaava on valmis, kunnallistekniikka suunniteltu tänä vuonna, toteute-
taan valtuuston päätös 2022, Kivitarha on myös Grännäs Skolan oppilaaksiotto-alu-
eella)  
 

29 Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 11 – Servin 2 

 
Kevin 
Servin 

Lisätään kohtaan; Otsikko Kaupunkisuunnittelu, kappale 3 loppuun ”Omakotitalo-
tontteja suunnitellaan kaikenkokoisia pienestä suurempaan” 

29 Ei kannatettu, raukesi. 



 

Sami 
Ryynä-
nen 

Lisätään Kaupunkikehityksen toimialan kaupunkisuunnittelun palvelujen ostoihin 
100 000 euroa.  
 
Tavoitteena on nopeuttaa kaavoitushankkeita mahdollistamalla laajempi asiantun-
tijapalveluiden hankinta. 

- Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 7 – Ryynänen 
6 

Eeva Pu-
romies 
 

Poistetaan s. 30 oikea palsta toinen kappale viimeinen lause. ” Hakkuiden taso 

määräytyy vuosittain talousarvion tulotavoitteiden mukaisesti.”  

 

30 Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 7 – Puromies 
6 

Matti Va-
lasti 
 

Lisätään Kaupunkikehityksen toimialalle asianmukaiseen kohtaan 200 000 euroa 
joukkoliikennejärjestelmän kehittämiseen ja palvelutason turvaamiseen. 

- Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 9 – Valasti 4 

Kevin 
Servin 
 

POISTETAAN LAUSE ”LISÄKSI HALUTAAN PARANTAA KÄVELYN JA PYÖRÄILYN KIL-
PAILUETUA” 
 

30 Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 9 – Servin 4  
 

Eeva Pu-
romies 

Kaupunki-infra, 7 kappale, ensimmäisen virkkeen jälkeen, lisätään lause:  
 
”Selvitetään mahdollisuuksia osallistaa nykyistä paremmin koululaisia ja päiväko-
tien lapsia kasvien vieraslajien kitkemiseen omalla alueellaan. ” 
 

30 Hyväksyttiin äänestyksen jälkeen. Äänestystu-
los KJ 4 – Puromies 9 

 
Kevin 
Servin 

POISTETAAN LAUSE ”PUISTOJEN HOIDOSSA VOIMAVAROJA SUUNNATAAN PUISTO-
ALUEIDEN MONIMUOTOISUUDEN LISÄÄMISEEN MM: NURMIKON LEIKKAAMISEN 
VÄHENTÄMISELLÄ” 
 

30 Ei kannatettu, raukesi.  

 Kasvun ja oppimisen johto, asiakkuudet 
 
Kolmannen kappaleen viimeinen lause muutetaan muotoon: 
 
”Mikäli oppilashuollon uudelleenorganisointi kaupungin palveluksi on mahdollista, 
kaupunki käynnistää asiasta selvityksen hyvinvointialueen kanssa.” 

34 Hyväksyttiin yksimielisesti.  

Nina Uski KasvO/Toiminnot, palvelut ja prosessit/5.kpl 
 

34 Ei hyväksytty. Äänestystulos Uski 3 – Blom-
qvist-Valtonen 7, tyhjä 3  



MUOKATAAN MUOTOON: Päätösten tulee perustua erillisiin selvityksiin, jonka 
osana tulee huomioida lapsivaikutusten arviointi. Tulevaisuudessa tulee noudattaa 
periaatepäätöstä, joissa tietyn oppilasmäärän kouluyksikkö lakkautetaan. Nykytie-
don mukaan yksittäisen koulun lopettaminen pienentää ylläpitokustannuksia n 300 
000 € ja lisäksi keventää myös toimialan hallintokustannuksia. Käyttötalouden kus-
tannuksia voidaan näin kohdentaa tehokkaammin sekä edistää pedagogista opet-
tamisen laatua ja parantaa tilatehokkuutta 

Elin 
Blom-
qvist-Val-
tonen 

Kasvun ja oppimisen johto, Asiakkuudet 
 
Sivu 34 viimeinen kappale ”Joitakin nyt selkeästi erillispäätöksiä……….” poistetaan 
kokonaisuudessaan 
 
 
 

34-35 Hyväksyttiin äänestyksen jälkeen. Äänestystu-
los Blomqvist-Valtonen 7 – KJ 3, tyhjä 3 

 Sivu 35 ensimmäinen kappale ”saman periaatteen pohjalta vuosien 2024-2025 ai-
kana………….” poistetaan kokonaisuudessaan. 
 

 Hyväksyttiin yksimielisesti. 

Valasti 
 

”Talous” -osion loppuun lisätään uusi kappale: ”Varataan resurssit kameravalvon-
nan hyödyntämiseen yläkouluissa. Kameravalvonnalla lisätään turvallisuutta ja py-
ritään vastaamaan ja vaikuttamaan lisääntyneeseen levottomuuteen, pahoinvoin-
tiin sekä kiusaamiseen.” 

35 Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 9 – Valasti 4  

 Suomenkielinen perusopetus ja lukiokoulutus, henkilöstö 
 
Toisen kappaleen jälkeen lisätään uusi kappale:  
 
”Porvoon kouluvalmentajamallia kehitetään siten, että lukuvuodelle 2024–25 pilo-
toidaan kouluvalmentajia myös Porvoon suurimpiin suomenkielisiin alakouluihin (2 
kpl). On tärkeää ennaltaehkäistä jo varhaisessa vaiheessa lasten ja nuorten keskuu-
dessa levinnyttä pahoinvointia ja siihen liittyvää oireilua. Pilotin tuloksista raportoi-
daan suomenkieliselle koulutusjaostolle ja kasvun ja oppimisen lautakunnalle. Ke-
vään 2024 aikana kouluvalmentajien tehtävänkuvauksia tarkennetaan ja varmiste-
taan että Porvoon kouluvalmentajamalli on kauttaaltaan yhdenmukainen.” 
 
Vastaavasti henkilöstösuunnitelmaan lisätään 2 määräaikaista vakanssia ja määrä-
rahojen menoihin 40 000 euroa.  

37 Hyväksyttiin yksimielisesti.  



 

 
 
 

Ruotsinkielinen perusopetus ja lukiokoulutus, henkilöstö 
 
Kolmannen kappaleen jälkeen lisätään uusi kappale 
 
”Porvoon kouluvalmentajamallia kehitetään siten, että lukuvuodelle 2024–25 pilo-
toidaan kouluvalmentajia myös Porvoon suurimpaan ruotsinkieliseen alakouluun (1 
kpl). On tärkeää ennaltaehkäistä jo varhaisessa vaiheessa lasten ja nuorten keskuu-
dessa levinnyttä pahoinvointia ja siihen liittyvää oireilua. Pilotin tuloksista raportoi-
daan ruotsinkieliselle koulutusjaostolle ja kasvun ja oppimisen lautakunnalle. Ke-
vään 2024 aikana kouluvalmentajien tehtävänkuvauksia tarkennetaan ja varmiste-
taan että Porvoon kouluvalmentajamalli on kauttaaltaan yhdenmukainen.” 
 
Vastaavasti henkilöstösuunnitelmaan lisätään 1 määräaikainen vakanssi ja määrä-
rahojen menoihin 20 000 euroa. 
 

39 
 

Hyväksyttiin yksimielisesti.  

Sami 
Ryynä-
nen 
 

”Henkilöstö” -osion perään lisätään uusi kappale: ”Otetaan käyttöön varhaiskasva-
tushenkilöstön vuosittainen vaateraha. Varataan vaaterahaa varten 200 euroa per 
varhaiskasvatuksen työntekijä. Vaaterahan yksityiskohdista sovitaan henkilöstöjär-
jestöjen kanssa.” 
 
Varataan budjetin asianomaiseen kohtaan 110 000 euron määräraha. 

40 Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 7 – Ryynänen 
6  

 
 
 

Kasvun ja oppimisen toimialan määrärahoihin lisätään seuraavat menot: 
- Suomenkielinen perusopetus ”aineet ja tarvikkeet” 65 000€ oppimateriaa-

leihin 
Ruotsinkielinen perusopetus ”aineet ja tarvikkeet” 35 000€ oppimateriaaleihin 

määrä-
rahatau-

lukko 

Hyväksyttiin yksimielisesti.  

 Elinvoiman toimialan johto, kolmas kappale, alkuun lisätään seuraava: 
 
”Tärkeä osa elinvoiman kehittämistä vuonna 2024 on myös Business Porvoo toimin-
tamallin jalkauttaminen. ” 

43 Hyväksyttiin yksimielisesti.  

 Liite määrärahataulukko/Elinvoiman toimiala/Vapaa-aika avustukset/tili 
47550/kulttuuri:  LISÄTÄÄN: Elinvoiman toimialan toimialalle palautetaan 

LIITE Hyväksyttiin yksimielisesti.  



lautakunnan esityksen mukaisesti vuoden 2023 tasolle 50 000 euroa vapaa-aika 
avustuksiin kohdistuen kulttuurin yleisavustukset 50 000 euroa. 

 Liite Elinvoiman toimiala/Vapaa-aika avustukset/tili 47550/huomioitava tunnuslu-
kutaulukon muutoksina: LISÄTÄÄN: Vuoden 2023 nykytasosta edellä oleva muutos 
palautus huomioiden indeksikorotus. Liikunnan perusavustukseen 45 000 euroa ja 
vuokra-avustuksiin 10 000 euroa sekä Kulttuurin kohdeavustuksiin 40 000 euroa. 

LIITE Hyväksyttiin yksimielisesti.  
 

Kevin 
Servin 
 

POISTETAAN TEKSTI ”ENSIMMÄINEN KOKEILU YHTEISKUNTAORIENTAATION TO-
TEUTTAMISESTA KÄYNNISTYY NÄILLÄ NÄKYMIN KULUVAN VUODEN LOPUSSA, JOL-
LOIN KANSALAISOPISTOSSA ALKAA TIGRINJAN KIELINEN YHTEISKUNTAORIENTAA-
TIO PIAN PORVOOSEEN SAAPUVILLE KIINTIÖPAKOLAISILLE” 
 

43 Ei kannatettu, raukesi.  

Kevin 
Servin 
 

POISTETAAN TEKSTI ”WE SPEAK GAY KUMPPANUUS TUKEE VISIT PORVOON VAH-
VAA TAHTOTILAA KESTÄVÄN MATKAILUN KEHITTÄMISESTÄ. KUMPPANUUDELLA 
SITOUDUTAAN EDISTÄMÄÄN SATEENKAARI-INKLUSIIVISUUTTA” 

44 Ei kannatettu, raukesi.  

 Vapaa-aikapalvelut/ Toiminnot, palvelut ja prosessit: Lisätään ensimmäisen kap-
paleen loppuun lauseet:  
 
"Selvitetään mahdollisuus korvaavien järjestötoimijoiden maksuttomien ja/tai koh-
tuullisen hintaisten tilojen löytämiseksi. Korvaavien tilojen kartoitustyössä osallis-
tetaan alueen yhdistystoimijoita, jotta korvaavat tilat vastaisivat mahdollisimman 
hyvin yhdistysten tarpeita.” 

44 Hyväksyttiin yksimielisesti.  

 
 

Vapaa-aikapalvelut/ Tulosyksiköt: Lisätään lause viidennen kappaleen mopoiluun 
liittyvän kappaleen jälkeen: "Selvityksen perusteella tehdään suunnitelma mopoi-
lulle turvallisen alueen löytämiseksi Porvoossa." 

46 Hyväksyttiin yksimielisesti.  

Markku 
Välimäki 

Investoinnit/Investointiperustelut: LISÄTÄÄN: Kaupungin tehdessä merkittäviä in-
vestointeja, on huomioitava divestointien mahdollisuudet ja nykyisissä käyttämät-
tömien tilojen osalta sekä esim. päiväkotien valmistuttua irtaannuttava nykyisistä 
tiloista. Asetetaan konkreettinen tavoite, jonka mukaan kaupungin tulee pyrkiä vä-
hintään 15 M€ divestointeihin seuraavien 3-4 vuoden aikana. 

51 Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 9 – Välimäki 4  

Matti Va-
lasti 

”Kokonniemen liikuntakeskus” -osion koko teksti korvataan seuraavalla tekstillä: 
 
”Kokonniemen alueen suunnittelua on valmistellut Kokonniemen liikuntakeskus Oy 
valtuuston päätöksen mukaisesti. Yhtiö laatii parhaillaan hankesuunnitelmaa, joka 
valmistuu tämän vuoden lopussa, ja sen jälkeen hankesuunnitelma lähetetään 

51 Hyväksyttiin äänestyksen jälkeen. Äänestystu-
los KJ 0 – Valasti 10, 3 tyhjää 



lautakuntiin lausuntoja varten. Tämän lisäksi on käynnissä asemakaavan muutos-
työ. Kaavaehdotus etenee kaupunkikehityslautakunnan käsittelyyn vuoden 2023 
puolella. Kaavoituksessa on huomioita mahdollisuus myöhemmin tehtävään liikun-
tapaikkakehittämiseen esimerkiksi yksityisten toimijoiden toimesta. Valtuuston on 
tarkoitus tehdä periaatepäätös Kokonniemen liikuntakeskuksen hankekokonaisuu-
desta ja asemakaavasta vuoden 2024 kesäkuun loppuun mennessä. Koko hankkeen 
toteuttamista koskeva investointipäätös tehtäisiin valtuustossa vuoden 2024 ai-
kana.  
 
Talousarvion 2024 investointisuunnitelmaan on tässä vaiheessa suunniteltu Kokon-
niemen alueen investointi siten, että se toteutettaisiin vuosina 2024-2029. Talous-
arviota on tarpeen päivittää vuoden 2024 aikana, kun valtuusto päättää Kokonnie-
men liikuntakeskuksen hankekokonaisuudesta ja tekee investointipäätöksen. Osana 
investointipäätöstä päätetään yhtiön roolista hankkeen edistämisessä. Ennen in-
vestointipäätöksen tekemistä yhtiön on esitettävä hankkeen ohjausryhmänä toimi-
valle kaupunginhallitukselle toimenpiteet, joilla hanke (infra + rakentaminen) voi-
daan toteuttaa enintään 60 000 000 eurolla karsimatta mitään kokonaista osaa 
hankkeen laajuudesta. Yhtiö voi myös esittää muita toteuttamisvaihtoehtoja eri 
laajuuksilla ja kustannustasoilla. Talousarvion päivittämisessä otetaan huomioon 
uusi investoinnin kokonaistaso, joka saa olla enimmillään 60 000 000 euroa. Ennen 
investointipäätöksen tekemistä yhtiön on selvitettävä hankkeen ohjausryhmänä 
toimivalle kaupunginhallitukselle mahdollisuus löytää ulkoisia rahoittajia hank-
keelle.” 

Markku 
Välimäli 

”Kokonniemen liikuntakeskus” -osion koko teksti korvataan seuraavalla tekstillä: 
 
”Kokonniemen alueen suunnittelua on valmistellut Kokonniemen liikuntakeskus Oy 
valtuuston päätöksen mukaisesti. Yhtiö laatii parhaillaan hankesuunnitelmaa, joka 
valmistuu tämän vuoden lopussa, ja sen jälkeen hankesuunnitelma lähetetään lau-
takuntiin lausuntoja varten. Tämän lisäksi on käynnissä asemakaavan muutostyö. 
Kaavaehdotus etenee kaupunkikehityslautakunnan käsittelyyn vuoden 2023 puo-
lella. Kaavoituksessa on huomioita mahdollisuus myöhemmin tehtävään liikunta-
paikkakehittämiseen esimerkiksi yksityisten toimijoiden toimesta. Valtuuston on 
tarkoitus tehdä periaatepäätös Kokonniemen liikuntakeskuksen hankekokonaisuu-
desta ja asemakaavasta vuoden 2024 kesäkuun loppuun mennessä. Koko hankkeen 

 Ei hyväksytty. Äänestystulos Valasti 9 – Väli-
mäki 4 



toteuttamista koskeva investointipäätös tehtäisiin valtuustossa vuoden 2024 ai-
kana.  
 
Talousarvion 2024 investointisuunnitelmaan on tässä vaiheessa suunniteltu Kokon-
niemen alueen investointi siten, että se toteutettaisiin vuosina 2024-2028. Talous-
arviota on tarpeen päivittää vuoden 2024 aikana, kun valtuusto päättää Kokonnie-
men liikuntakeskuksen hankekokonaisuudesta ja tekee investointipäätöksen. Osana 
investointipäätöstä päätetään yhtiön roolista hankkeen edistämisessä. Ennen in-
vestointipäätöksen tekemistä yhtiön on esitettävä hankkeen ohjausryhmänä toimi-
valle kaupunginhallitukselle toimenpiteet, joilla hanke (infra + rakentaminen) voi-
daan toteuttaa enintään 60 000 000 eurolla karsimatta mitään kokonaista osaa 
hankkeen laajuudesta. Yhtiö voi myös esittää muita toteuttamisvaihtoehtoja eri 
laajuuksilla ja kustannustasoilla. Talousarvion päivittämisessä otetaan huomioon 
uusi investoinnin kokonaistaso, joka saa olla enimmillään 60 000 000 euroa. Ennen 
investointipäätöksen tekemistä yhtiön on selvitettävä hankkeen ohjausryhmänä 
toimivalle kaupunginhallitukselle mahdollisuus löytää ulkoisia rahoittajia hank-
keelle.” 

Nina Uski Investoinnit/Gammelbackan koulu/1. kpl MUOKATAAN: Huomioiden oppilasmää-
rän kehitys määrällisesti laskevana trendinä vuoteen 2027, mikä tarkoittaa noin 50 
oppilasta vähemmän Gammelbackan (Peipon) koulussa, on Gammelbackan inves-
tointibudjettia sekä alakoulun sijoittumista Päästytien yläkoulun viereen syytä tar-
kastella uudelleen. Gammelbackan keskustaan rakennettaisiin asuin- ja liikekeskus 
mihin voidaan sijoittaa varhaiskasvatus- ja harraste-, ym. yhteiskäyttötiloja ja kau-
punki osallistuisi vuokraamalla kyseiset tilat. 

52 Ei hyväksytty. Äänestystulos KJ 9 – Uski 4 
 

 

Numero, 
ryhmä 

Esitys TAe2024  
sivunu-
mero 

Virkamiesvalmistelun kommentti 

Investoinnit  

Kevin Servin 
 

Muutetaan kohtaa; Otsikko Kaupunki-infra investoinnit, Hankekohtainen in-
vestointiliite, Kaupunki-infra investointimenot, Päällystäminen, erittelemätön, 
TA2024  ”-1 400 000” -> muutetaan  ”-2 000 000” 

52 Ei kannatettu, raukesi.  

Vilhelmiina 
Eskola 

Lisätään Kaupunkikehityksen toimialalle kaupunki-infran investointimenoihin 
600 000 euroa. 

- EI hyväksytty. Äänestystulos KJ 10 – Eskola 3 



 
SDP ESIT-
TÄÄ, ÄÄNES-
TYS 
 

 
Tavoitteena on nopeuttaa kaupungin kasvun ja kehittymisen näkökulmasta 
tärkeitä kaupunkikehityshankkeita, kuten länsirannan kehittämistä. 

 Konsernipalvelut, talonrakennus, 
 
Pallokentän pukukopit ja keskuskoulun pihajärjestelyt. Investointi erotetaan 
kahdeksi eri investoinniksi.  
 
Lisäksi Pallokentän pukukoppien investointi aikaistetaan vuosille 2024 
(100 000€) ja 2025 sekä 2026  

 Hyväksyttiin yksimielisesti.   

Elin Blom-
qvist-Valto-
nen 

Investoinnit, hankekohtainen investointiliite  
Konsernipalveluiden talonrakennusinvestointien alla oleva Kokonniemen lii-

kuntakeskuksen hanke muutetaan siten, että investointisuunnitelmassa on 

vain yksi rivi hankkeelle ”Kokonniemen liikuntakeskus”. Määrärahan tarve yh-

teensä 58 650 000 euroa. Määrärahat jakautuvat seuraavasti: 

 
2025: 1 000 000 euroa 
2026: 11 000 000 euroa 
2027: 6 800 000 euroa  
2028: 15 850 000 euroa 
2029: 24 000 000 euroa 
Kaupunkikehityksen kaupunki-infran investointimenojen alla oleva Kokonnie-
men liikuntakeskuksen infra muutetaan siten, että investointisuunnitelmassa 
on vain yksi rivi hankkeelle ”Kokonniemen liikuntakeskus infra”. Määrärahan 
tarve yhteensä 6 350 000 euroa. Määrärahat jakautuvat seuraavasti: 
 
2024: 1 400 000 euroa 
2025: 1 800 000 euroa 
2026: 1 900 000 euroa  
2027: 300 000 euroa 
2028: 950 000 euroa 

 Hyväksyttiin äänestyksen jälkeen. Äänestystu-
los KJ 0 – Blomqvist-Valtonen 10, tyhjä 3 



Muutetaan talousarvio myös muilta osin vastaamaan yllä esitetty Kokonnie-
men hankkeen laajuutta ja jaksotusta. 
 

Markku Väli-
mäki 

Investoinnit, hankekohtainen investointiliite  
Konsernipalveluiden talonrakennusinvestointien alla oleva Kokonniemen lii-

kuntakeskuksen hanke muutetaan siten, että investointisuunnitelmassa on 

vain yksi rivi hankkeelle ”Kokonniemen liikuntakeskus”. Määrärahan tarve yh-

teensä 58 650 000 euroa. Määrärahat jakautuvat seuraavasti: 

 
2024: 1 000 000 euroa 
2025: 11 000 000 euroa 
2026: 6 800 000 euroa  
2027: 15 850 000 euroa 
2028: 24 000 000 euroa 
Kaupunkikehityksen kaupunki-infran investointimenojen alla oleva Kokonnie-
men liikuntakeskuksen infra muutetaan siten, että investointisuunnitelmassa 
on vain yksi rivi hankkeelle ”Kokonniemen liikuntakeskus infra”. Määrärahan 
tarve yhteensä 6 350 000 euroa. Määrärahat jakautuvat seuraavasti: 
 
2024: 1 400 000 euroa 
2025: 1 800 000 euroa 
2026: 1 900 000 euroa  
2027: 300 000 euroa 
2028: 950 000 euroa 
Muutetaan talousarvio myös muilta osin vastaamaan yllä esitetty Kokonnie-
men hankkeen laajuutta ja jaksotusta. 
 

 Ei hyväksytty. Äänestystulos Blomqvist-Valto-
nen 9 – Välimäki 4 

 

 

 


